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Abstract (en)
The positioner (1) has support cradle (22) which is rotated relative to base (16) along axis of rotation (X). Mobile assembly (10) including parabolic
antenna (12) is rotated relative to support cradle along axis of rotation (Y) which is orthogonal to axis of rotation (X). Axis of rotation (Y) is separated
from axis of rotation of support cradle by non-null distance (E) that is measured in plane of rotation of cradle, such that center of gravity of support
cradle and mobile assembly are situated on axis of rotation (X).

Abstract (fr)
Le positionneur (1) d'antenne parabolique comporte : - un socle (16), - un berceau de support (22) étant monté de manière rotative par rapport
au socle (16) selon un premier axe de rotation (X), - un ensemble mobile (10) comportant une antenne parabolique (12), portés par le berceau de
support (22), et monté de manière rotative par rapport au berceau de support (22) selon un deuxième axe de rotation (Y), orthogonal au premier axe
de rotation (X). Le deuxième axe de rotation (Y) est séparé de l'axe (X) de rotation du berceau de support (22) d'une distance (E) non nulle mesurée
dans le plan de rotation du berceau (22).
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